
Einkauf-Konditionen für Education-Software  
  
Der Erwerb von Education Software ist an Bedingungen geknüpft, die von den jeweiligen Herstellern vorgegeben 
werden und auf die wir keinen Einfluss haben. Wir benötigen zur Weiterbearbeitung Ihrer Education-Bestellung 
folgenden Nachweis von: 
  

• Schulen, Musikschulen und Fachhochschulen/Universitäten eine offizielle, schriftliche Bestellung (offizielles 
Briefpapier, Stempel)  

• Lehrern und Musiklehrern eine offizielle Schulbescheinigung  
(offizielles Briefpapier, Stempel und Unterschrift der Schulleitung - z.B. Hiermit bestätigen wir Herrn  
Mustermann, dass er als Lehrer an unserer Schule tätig ist und die Software für seinen Unterricht benötigt.)  

• von Studenten eine aktuelle Immatrikulationsbescheinigung  

• von Schülern eine offizielle Schulbescheinigung  
(offizielles Briefpapier, Stempel und Unterschrift der Schulleitung - z.B. Hiermit bestätigen wir Max 
Mustermann, dass er bis voraussichtlich 01.01.2015 Schüler an unserer Schule ist.)  

  
Bitte beachten Sie, dass nicht alle genannten Personen und Institutionen bei allen Herstellern 
gleichermaßen berechtigt sind, Education Software zu beziehen. Eine Übersicht finden Sie weiter unten in 
diesem pdf-Dokument.  
  
Ohne diese Bescheinigung können wir Ihre Bestellung leider nicht weiterbearbeiten!  
  
Bitte senden Sie die Bestellung/Bescheinigung im Falle von Notations-Software an unsere Notenabteilung:  

• an folgende Fax-Nr.: 0049-(0)9546-9223-6774 Betreff: Education  

• oder postalisch an:  
Musikhaus Thomann e.K.  
Notenabteilung – Education  
Hans-Thomann-Str. 1 
96138 Burgebrach  

•  oder per E-mail als Scan im pdf-Format an noten@thomann.de    Betreffzeile: Education  

 
Für andere Software senden Sie Ihre Bestellung/Bescheinigung an: 

• an folgende Fax-Nr.: 0049-(0)9546-9223-28 Betreff: Education  

 

• oder postalisch an:  
Musikhaus Thomann e.K.  
Studioabteilung – Education  
Hans-Thomann-Str. 1 
96138 Burgebrach  
 

•  oder per E-mail als Scan im pdf-Format an studio@thomann.de    Betreffzeile: Education  

 
 
Bitte beachten Sie die jeweiligen Nutzungsbeschränkungen, die die Hersteller in den Nutzungsbedingungen 
(EULA) definieren. Änderungen oder Abweichungen sind möglich. Alle Angaben ohne Gewähr!  
 
  
Im Folgenden eine Übersicht über Hersteller und Bezugsberechtigungen:  
  
Steinberg/Image Line/Toontrack  
Bezugsberechtigt: Staatliche Schulen und Musikschulen, Fachhochschulen und Universitäten (schriftliche  
Bestellung); Private Musikschulen (schriftliche Bestellung); Lehrer und Musiklehrer (Schulbescheinigung); 
Studenten (Immatrikulationsbescheinigung); Schüler (Schulbescheinigung); Gemeinnützige Vereine mit 
Tontechnik/Musikbezug; Jugendeinrichtungen mit Tontechnik/Musikbezug; Ausbildungsbetriebe mit 
Medienausbildung/Studiotechnik  



Motu/Presonus/ 
 
Bezugsberechtigt: Staatliche Schulen und Musikschulen, Fachhochschulen und Universitäten (schriftliche  
Bestellung); Private Musikschulen (schriftliche Bestellung); Lehrer und Musiklehrer (Schulbescheinigung); 
Studenten (Immatrikulationsbescheinigung); Schüler (Schulbescheinigung) 
 
Magix/PG Music 
Bezugsberechtigt: Staatliche Schulen und Musikschulen, Fachhochschulen und Universitäten (schriftliche  
Bestellung); Private Musikschulen (schriftliche Bestellung); Lehrer und Musiklehrer (Schulbescheinigung); 
Studenten (Immatrikulationsbescheinigung) 
 
  
Propellerhead  
Bezugsberechtigt: Staatliche Schulen und Musikschulen, Fachhochschulen und Universitäten (schriftliche  
Bestellung); Private Musikschulen (schriftliche Bestellung); Lehrer und Musiklehrer (Schulbescheinigung);  
Studenten der Musik/Tontechnik (Immatrikulationsbescheinigung)  
  
 
AVID Protools und Sibelius 
Prüfung erfolgt nach dem Kauf durch den Hersteller selbst. Thomann benötigt keine Bescheinigung von Ihnen 
Die AVID Konditionen finden Sie hier: http://www.avid.com/de/academic-eligibility  
 
Ableton 
Prüfung erfolgt nach dem Kauf durch den Hersteller selbst. Thomann benötigt keine Bescheinigung von Ihnen 
Die Ableton Konditionen finden Sie hier: https://www.ableton.com/de/shop/education/#eligibility  
 
Izotope 
nur Hochulen (Universität/FH) 
 
 
Make Music (Finale) 
Bezugsberechtigt: Staatliche Schulen und Musikschulen, Fachhochschulen und Universitäten (schriftliche  
Bestellung); Private Musikschulen (schriftliche Bestellung); Lehrer und Musiklehrer (Schulbescheinigung); 
Studenten (Immatrikulationsbescheinigung); Schüler (Haupt- und  Realschule, sowie Gymnasium - 
Schulbescheinigung); Gemeinnützige Vereine mit Tontechnik/Musikbezug; Jugendeinrichtungen mit 
Tontechnik/Musikbezug; Ausbildungsbetriebe mit Medienausbildung/Studiotechnik, Kirchenmusiker 
 
Andere Hersteller 
auf Anfrage 
 
 
   
Terms and conditions for buying educational software  
  
The purchase eligibility of educational software products is subject to the terms and conditions defined by the 
several manufacturers. Thomann has no influence on these terms and conditions. We require the following 
documents to further process your educational purchase order: 
  

• For orders from schools, music schools or universities, an official order or purchase order (which should be 
on official headed paper, stamped and signed by the head of the school) would be required.  

• From teachers and lectors we would need an official confirmation by the school or university which they 
work for (with official letter head, stamped and signed by the head of the school - For example: With this 
letter we confirm that Mr. X is employed as a teacher/lecturer in our school/university and requires this 
software for educational purposes.)  

• From students we need a current confirmation of enrolment issued by the school or university  
(with official letterhead, stamp and signature of the head of school - For example: With this letter we confirm 
that Mr. X is enrolled at X University until the 01.01.2015)  

  
Please note, that not all Schools and Educational Institutes are viewed in the same way by Educational 
Software suppliers. An overview of conditions can be found below in this PDF-file.  

http://www.avid.com/de/academic-eligibility
https://www.ableton.com/de/shop/education/#eligibility


  
Without this confirmation we unfortunately cannot further process your order! 
  
In case of Notation software please fax your purchase order or confirmation letter marked for the attention of 
sheet music department  
  
•  to the fax number below: 0049/9546/9223-6774  

•  Or send by post to:  
Musikhaus Thomann e.K.  
FAO sheet music department – Education  
Hans Thomann Str. 1 
96138 Burgebrach  
GERMANY  

•  Or send it scanned per email as a pdf file to: noten@thomann.de Subject line: Education  

  
For all other educational software products please send your documents to 
 
 
•  to the fax number below: 0049/9546/9223-28 

•  Or send by post to:  
Musikhaus Thomann e.K.  
FAO studio department – Education  
Hans Thomann Str. 1 
96138 Burgebrach  
GERMANY  

•  Or send it scanned per email as a pdf file to: studio@thomann.de Subject line: Education  

 
 
 
Please note that these guidelines are based on the manufacturer’s terms and conditions, which are subject to 
change and on which we do not have any influence. Please refer to usage guidelines.  
  
Musikhaus Thomann takes no responsibility for the consequences of error for any information supplied 
with this information.  
 
  
Please find a list of the manufacturers and entitled users as below:  
  
Steinberg  
Entitled users: schools and music schools, universities (official purchase order); private music schools (official 
purchase order); teachers and music teachers (confirmation from school), students (confirmation of enrollment); 
pupils (school confirmation), non-profit organizations and youth facilities offering music/recording courses; 
Training companies offering music/audio courses  
 
Ableton/Motu 
Entitled users: schools and music schools, universities (official purchase order); private music schools (official 
purchase order); teachers and music teachers (confirmation from school), students (confirmation of enrollment); 
pupils (school confirmation),  
 
 
Magix/PG Music 
Entitled users: schools and music schools, universities (official purchase order); private music schools (official 
purchase order); teachers and music teachers (confirmation from school), students (confirmation of enrollment); 
pupils (school confirmation),  
 
 



 AVID Protools und Sibelius 
We do not require any confirmation. The manufacturer verifies the confirmation after the purchase directly 
You can find the terms and conditions here: http://www.avid.com/de/academic-eligibility  
 
Ableton 
We do not require any confirmation. The manufacturer verifies the confirmation after the purchase directly You 
can find the terms and conditions here: https://www.ableton.com/de/shop/education/#eligibility  
 
Izotope 
Colleges and univerities only 
 
 
Make Music (Finale) 
Entitled users: schools and music schools, universities (official purchase order); private music schools (official 
purchase order); teachers and music teachers (confirmation from school), students (confirmation of enrollment); 
pupils (school confirmation), non-profit organizations and youth facilities offering music/recording courses; 
Training companies offering music/audio courses, church musicians  
 
Propellerhead/Magix/PG Music  
Entitled users: schools and music schools, universities (official purchase order); private music schools (official 
purchase order); teachers and music teachers (confirmation from school), music/sound engineering students 
(confirmation of enrollment);  
  
Others  
on request  

http://www.avid.com/de/academic-eligibility
https://www.ableton.com/de/shop/education/#eligibility
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